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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. április 25-én 

16.07 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Miskolczi Ferenc       alpolgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Távollétét jelezte: Horváth Éva     polgármester 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

 

Horváth Adrienn Pétkomm Kft. gazdasági ügyintézője 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(a 3, 4. és 5.) napirendi ponthoz) 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgatója 

(a 1. és 2.) napirendi ponthoz) 

 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. A 

mai ülést én fogom levezetni Horváth Éva polgármester asszony távollétében. Megállapítom, 

hogy a Képviselő-testület 7 tagjából 5 fő jelen van, az ülés határozatképes. Napirend előtt senki 

nem kért szót.  
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Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). 

Sürgősséggel kiküldtünk egy előterjesztést, az Óvoda napvitorla beszerzés költségeinek 

növekedése tárggyal. A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? Nem volt. 

Aki elfogadja, hogy sürgősséggel kiküldött előterjesztést felvegyük a nyilvános ülés 

napirendjére, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal felvette a napirendre az Óvoda 

napvitorla beszerzés költségeinek növekedése tárgyú 59/2024. számú előterjesztést. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő házasságkötés 

engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 14/2016. (VI.24.) önkormányzati rendelet 

módosítása (51/2024.)  

2.) A középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 21/2023.(VI.30.) 

önkormányzati rendelet módosítása (56/2024.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (50/2024.) 

4.) Pétkomm Kft. beszámolója 2023. évi működéséről és gazdálkodásáról (52/2024.)  

5.) Felhasználói távhővezeték-hálózaton végzett műszaki beavatkozások díjtételei (48/2024.) 

6.) Pétkomm Kft. ügyvezetője 2024. évi prémiumfeladatainak meghatározása (49/2024.) 

7.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda villamoshálózatának felújítási munkáira beérkezett 

pályázatok elbírálása (54/2024.) 

8.) Pétfürdő, Liszt F. u. 7. 3/14. szám alatti önkormányzati lakás felújítása (58/2024.) 

9.) Beszámoló a 2024. I. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (57/2024.) 

10.) Óvoda napvitorla beszerzés költségeinek növekedése (59/2024.) 

 

Tájékoztatók:  

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (55/2024.) 

2.) Tájékoztató a 2024. évi támogatási kérelmek elbírálásáról (53/2024.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tisztelettel köszöntöm az Óvoda igazgatóját. Javaslom a 

Képviselő-testületnek, hogy elsőként az Óvodával kapcsolatos témákat vegyük napirendre. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  
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1.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda villamoshálózatának felújítási munkáira 

beérkezett pályázatok elbírálása (száma: 54/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 nem, egyhangú szavazattal 

nem javasolja az 1. számú határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 2. számú határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 3. számú határozati javaslat elfogadását. 

 

 

16.11 órakor Dombi Norbert képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 

 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 nem, egyhangú szavazattal nem 

javasolja elfogadásra az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van-e az előterjesztéssel kapcsolatban valami kiegészíteni 

valód? 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgató: Annyit szeretnék ezzel kapcsolatban mondani, 

hogy nem szívesen vállalnám a felelősséget, hogy úgy folyjon a munka, hogy gyerekek 

tartózkodnak az épületben. Szeretném, hogyha az óvoda kiürítésre kerülne erre az időszakra, 

amíg a munkálatok folynak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, vélemény?  

 

Béni Norbert képviselő: Egészítsük ki, hogy van rá terv, hogy az óvoda máshová kerüljön és 

üzemelni fogtok továbbra.  

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgató: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Más? Nem volt. Három határozati javaslat van. 

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 5 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

92/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a határozati javaslatot, mely szerint a Panelkuckó 
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Napköziotthonos Óvoda (Pétfürdő Liszt Ferenc u. 17.) villamoshálózat 

korszerűsítés kivitelezési munkát 2024. évben nem végezteti el. 
 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

93/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda (Pétfürdő Liszt 

Ferenc u. 17.) villamoshálózat korszerűsítés kivitelezési munkáit 

elvégezteti 2024. június 24 – 2024. augusztus 22. között. Az Óvoda 

épülete ebben az időszakban zárva tart. 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy tárgyalást 

folytasson a Veszprém Vármegyei Tankerületi Központ vezetőjével, 

hogy az óvoda zárvatartásának időtartamára 4 tanterem használatát 

biztosítsa az óvoda részére.  

 

3. A Képviselő-testület felhívja az Óvoda vezetőjét, hogy az Óvoda 

felújítás miatti zárvatartásáról a szülőket tájékoztassa, egyúttal 

valamennyi napközbeni ellátást igénybe vevő gyermek szülőjét 

nyilatkoztassa az óvodai ellátás igénybevételéről. A nyilatkozatok 

összesítésének eredményéről haladéktalanul tájékoztassa a 

polgármestert. 

 

Határidő: a) a tárgyalás megkezdésére: 2024. május 2. 

                       b) a szülő tájékoztatására és nyilatkoztatására: 2024. május 10.  

Felelős: a) pontért: Horváth Éva polgármester 

                    b) pontért: Némethé Tolnai Mónika igazgató 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 3. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

94/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda (Pétfürdő Liszt 

Ferenc u. 17.) villamoshálózat korszerűsítés kivitelezési munkáit 2024. 

évben akkor végezteti el, ha a Veszprém Vármegyei Tankerületi 
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Központtal az iskola tantermeinek igénybevételéről 2024. május 10-ig 

megállapodik. 

 

A villamoshálózat korszerűsítés kivitelezési munkáival a FÉNYÁRAM 

Bt-t (8100 Várpalota, Szent István u. 11.) bízza meg.  

 

A kivitelezés összege: bruttó 30.028.250.- Ft.  

 

A kivitelezés fedezete a 2024. évi költségvetés erre e célra előirányzott 

összege.  

A Testület felhatalmazza a Polgármestert a szerződés megkötésére. 

 

Határidő: a szerződés megkötésére: 2023. május 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

2.) Óvoda napvitorla beszerzés költségeinek növekedése (59/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szeretnél mondani erről pár szót? 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgató: Helyi vállalkozótól kértem szóban egy 

körülbelüli árat, hogy mibe kerül három napvitorla. Nekem ezt az összeget mondta, ami bent 

van a költségvetésben. Időközben fel akartam venni vele a kapcsolatot. Négy időpontot 

beszéltünk meg, egyszer sem jelent meg az óvodában, ezért kénytelen voltam más vállalkozót 

keresni. Három árajánlatot kaptam, ebből a legkedvezőbbet adtam be igénynek. Sajnos ennyivel 

több.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez az udvar árnyékolását biztosítja.  

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgató: Három homokozó fölé kellene ez a három 

napvitorla, mert semmilyen árnyékolási lehetőség nincs. Nincs a homokozók felett semmilyen 

növényzet. Azokat sajnos meg kellett semmisíteni, mert elrohadt az a bokor árnyékoló. Most a 

három homokozó a tűző napon van. Ezt láttam a legjobb megoldásnak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elég nagy felülete lesz ennek a napvitorlának. 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgató: Háromféle mérete van. A legnagyobb 6 x 4 

méteres.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A kérdés, hogy a szél majd nem tekinti-e szélvitorlának? 

 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgató: Olyan árajánlatot kaptam, amit le lehet venni. Az 

oszlopok a fixek és ezt le lehet venni, össze lehet gurítani, amikor használjuk feltenni. Nem egy 

nagy dolog fel- le helyezni. Más óvodában is érdeklődtem, ott is így használják. Ezt tartottam 

a legjobb megoldásnak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

95/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda udvarára tervezett 

napvitorlák 1.200 ezer Ft beruházási előirányzatához még 400 ezer Ft-ot 

biztosít az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének általános tartalék 

terhére. 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a 

költségvetés soron következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a költségvetés módosítására: 2024. június havi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét és 

gazdasági vezetőjét. Javaslom a Képviselő-testületnek, hogy a Pétkomm Kft. témáit vegyük 

napirendre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

3.) Pétkomm Kft. beszámolója 2023. évi működéséről és gazdálkodásáról  

(száma: 52/2024.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja az 1. számú határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 2. számú határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a 3. számú határozati javaslat elfogadását. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szeretnél valamit hozzáfűzni? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem, köszönöm.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A beszámoló 1.2. pontjában írod, hogy távhőszolgáltatási 

műszaki vezető munkakörre megfelelő szaktudással rendelkező szakembert nem sikerült 

felvennünk, így meglévő kollégánkat iskoláztuk be a feladatok jövőbeni ellátása érdekében.  

Szeretném megkérdezni, hogy azért nem sikerült műszaki vezetőt felvenni, mert a bért találta 

kevésnek, vagy nem volt olyan képzettségű jelentkező? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Jelentkező volt, a bérigény volt nagyon magas. A 

többiek fizetéséhez és a finanszírozási lehetőségekhez képest volt magas.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A létszámadatoknál az olvasható, hogy kettő pénztárosa 

van a Kft-nek.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ügyfélszolgálaton dolgoznak ketten. Mindkettő tudja 

a pénztárt kezelni, de alapvetően az egyik dolgozó az ügyfélszolgálatnak a számítógépes 

adatrögzítését, számlázást, a másik dolgozó kezeli a pénztárt és az ügyfelezés a feladata. Tudják 

egymást helyettesíteni. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mind a kettőre szükség van, mert a munkaidejét kitöltik a 

feladatok. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A legegyszerűbb, ha azt nézzük, hogy a pénztár 

működtetéséhez hány fő kell. Már az alapján is. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hány fő kell?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Egy helyettes pénztáros mindenképpen kell.  

A másik, hogy a hónap első munkanapján megkezdjük a leolvasásokat és nagyon rövid idő alatt 

meg kell csinálni a számlázást. Egyrészt, hogy az ügyfelekhez hamar kijuthasson a számla, 

másrészt, hogy a támogatás igénylést megcsináljuk. Ha a támogatás igényléssel nem készülünk 

el határidőre, akkor elsőkörben a támogatás 10 %-át bukjuk, ha meg egyáltalán nem készülünk 

el, akkor az egészet. A hónap eleje megterhelő. Természetesen a hónap 20-a magasságában van 

egy elég lapos időszak, amikor nincsenek teljes mértékben leterhelve, de ez ezzel jár.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Köszönöm. Kérdés, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

96/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2023. december 31-i egyszerűsített éves beszámolóját 

 

502.705 ezer Ft mérleg főösszeggel 

   - 22.116 ezer Ft adózott eredménnyel 

elfogadja. 

 

A Pétkomm Kft. a mérleg szerinti eredményt helyezze 

eredménytartalékba. 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

97/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2023. évi szakmai tevékenységéről és a távhőszolgáltatási 

tevékenység kintlévőségének 2023. évi alakulásáról szóló beszámolókat 

elfogadja. 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a 3. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

98/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. ügyvezetője kérésére a Polgári törvénykönyv 3:117. § (1) bekezdése 

alapján az előző üzleti évben kifejtett ügyvezetési tevékenység 

megfelelőségét megállapító felmentvényt megadja. 

 

Határidő a határozat megküldésére: 2024. május 3. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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4.) Felhasználói távhővezeték-hálózaton végzett műszaki beavatkozások díjtételei 

(száma: 48/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kiegészíteni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A bérnél, illetve a vízköltségeknél az inflációt 

próbáltuk érvényesíteni az árváltozásokban.  
 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

99/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által a felhasználói vezetékhálózaton végzett műszaki beavatkozások 

új díjtételeinek – 2024. május 15-től – alkalmazását a határozat melléklete 

szerint elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő tájékoztatásra: 2024. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5.) Pétkomm Kft. ügyvezetője 2024. évi prémiumfeladatainak meghatározása  

(száma: 49/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  
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Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 tartózkodással nem 

javasolja az 1. számú határozati javaslat elfogadását. 

A Bizottság 2 igen szavazattal, 3 tartózkodás mellett nem javasolja a 2. számú határozati 

javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hozzáfűzni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ehhez nem szólnék hozzá. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, hozzáfűzni való? Nem volt.  

Aki elfogadja az 1. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

100/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pétkomm Kft ügyvezetőjének prémiumfeltételek nem 

teljesülése miatti prémium megvonásról szóló, tájékoztató határozati 

javaslatot. 

 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Semmi baj. Semmiképp nem kap prémiumot igazgató úr.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit értetlenül állok ezelőtt. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem értettem a Településfejlesztési Bizottság ülésén sem a 

tartózkodást. Addig értem, hogy tartózkodtok, de a prémiumfeladatot a Képviselő-testület 

határozta meg. A prémiumfeladat kiírásban benne van, hogyha veszteséges a vállalat, akkor 

nem fizethető prémium. Tudomásul kell venni a határozatot. Igazából nem is kellett volna 

határozati javaslat, mint ahogy évekig nem is volt.  

 

Béni Norbert képviselő: Kicsit a tartózkodásról. Igazából az energiaárak sűrű változása, a 

támogatások változása, és az igazgató úr elmondta, hogy a támogatások elég vegyesen jöhetnek. 

Ebbe nem tud beleszólni igazgató úr. Ezért tartózkodtam. Viszont tényleg benne van a 

kiírásban, hogyha veszteséges, akkor ne kapjon semmit. Részben független tőle ez az egész, 

ebbe mi nem tudunk beleszólni. Részben ezért lett veszteséges a Pétkomm Kft.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Értem. A saját prémium feladat kiírásunkat nem szavazta 

meg a Képviselő-testület. Értem a szolidaritást az ügyvezető úrral, de ez van a szövegben. 

A 2. számú határozati javaslat következik. Vélemény, hozzászólás?  

 



11 

 

Béni Norbert képviselő: Továbbra is részemről az a probléma, hogy nem tudjuk mi lesz az 

energiaárakkal, mi lesz a támogatásokkal. Ha helyreállna a rend, ahogy régen volt, úgy lehetne 

kalkulálni, de ha ez így össze-vissza változik, mint tavaly is, hogy többszöröse lett a vállalkozói 

díj, utána visszaesett, és ehhez volt a támogatások összege, ami ugyanígy változott, ez 

kiszámíthatatlan előre.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Most a bázisév csúszik egyet előrébb. 2023-ashoz fogja 

mérni a teljesítményt, ami katyvaszos volt és emelt energia díjas, támogatott, nem támogatott. 

A 2023 a bázisév, akkor ahhoz képest a 2024-es talán nem lesz veszteséges.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez nem így működik. Az éveket önmagában nézzük, nem 

relativizáljuk az előző évhez.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor én belekavarodtam abba, amit az Ottó mondott a 

Településfejlesztési Bizottság ülésén. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Én is abban bízok, hogy most egy jobb évünk lesz és 

a 2024. október 1-től érvényes támogatási rendszer pozitív lesz számunkra és az első időszakot 

valamilyen szinten le fogja kompenzálni. Bízok egy nulla felett kicsivel jobb eredményben.  

A másik oldal, hogy eddig az eredménytől való függés volt egy bizonytalan pont. Most bejött 

még, hogy bent van 6.2. pontban a Hősök tere 2. beruházás is, ami meg azért bizonytalan, mert 

ugyan a hagyományos elemek a támogatásban rendben lesznek, ha nem változik a kalkulációs 

séma, viszont van egy új elem, hogy tavaly év végével január 1-i hatállyal kikerültünk a 

támogatott körből a víziközmű törvényben. Most már mi is piaci áron vásároljuk meg az 

ivóvizet, amit felhasználunk, ugyanakkor eladni rezsicsökkentett áron adjuk el. Ez az első 

negyedévben közel 10 millió forintos veszteséget okozott. Ez nem csak azért rossz, mert rontja 

az eredményt és esetleg probléma lesz év végén ebből, hanem az is, hogy kockázatossá válik a 

beruházás. Nagyon bízok benne, hogy valamikor legkésőbb május végére ez a kérdés 

tisztázódik, mert ha nem akkor kérdéses, hogy fel merem-e vállalni a beruházást. Ebben a 

pillanatban még abszolút optimista vagyok.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nézzünk egy kicsit a dolgok mélyére. 2013 óta 

rezsicsökkentés van, tehát az ár ugyanannyi, a lakossági közmű szolgáltatási árak, mint 11 évvel 

ezelőtt. Közben nyilván a költségek változtak. Ebben a rezsicsökkentésben a viziközművek már 

tönkrementek. A Bakonykarsztot nem rég adtuk át a Magyar Államnak, mert a Bakonykarszt 

gyakorlatilag csődbe ment. Az állam átvette a viziközműveket és valahol a vízdíjat ki kell neki 

egalizálni. A veszteséget, amit a lakossági ár matt elszenved, rányomja a vállalatokra, 

vállalkozásokra. Tavaly decemberhez képest körülbelül négyszeresére nőtt a vízdíj?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Az alapdíjat is figyelembe véve igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A vállalkozások számára nőtt a vízdíj. Intézmények 

számára is? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valahol ezt meg kell fizetni. Mindennek az oka, hogy 

minden el van térítve, már semminek sem tudjuk a valós árát. Ez egy következmény, amit a 

Pétkomm Kft. elszenved. Remélem valami kompenzáció lesz. Biztos vannak olyan törvények, 
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most meg nem tudom nevezni, ami alapján nem lehet egy vállalkozást arra kényszeríteni, hogy 

drágán megvett anyagot olcsón adjon tovább.  

A prémiumfeladattal kapcsolatban van még valakinek hozzászólása? Nem volt.  

Aki elfogadja a 2. számú előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

101/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjének premizálása érdekében 2024. évre a határozat 

melléklete szerinti prémiumfeladatokat tűzi ki. 

 

A prémium kifizetés feltétele a Kft. 2024. évi beszámolójának elfogadását 

követően, a kitűzésben szereplő feladatok végrehajtásának értékelése. 

 

Határidő az ügyvezető tájékoztatására: 2024. május 5. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6.) A hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül történő 

házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 14/2016. (VI.24.) 

önkormányzati rendelet módosítása (száma: 51/2024.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jegyző asszony légy szíves pár mondatban mond el, hogy 

miről szól az előterjesztés.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tavaly a Képviselő-testület a rendelet felülvizsgálata során 

a hivatali helyiségen kívüli házasságkötésért 30 ezer forintos díjat állapított meg. Ennek a díjnak 

az elszámolási szabályait akkor nem állapította meg a Képviselő-testület. Ez a 

rendeletmódosítás ezért született. Továbbá javaslatot tettem az anyakönyvvezetők  

túlmunkában történő díjazásának az emelésére is 2 ezer forintos összegben.   

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet 3. §-át. 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a rendelet-tervezet elfogadását. 
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Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja a rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2024.(IV.29.) RENDELETE: 

 

a hivatali helyiségen kívüli, valamint a hivatali munkaidőn kívül 

történő házasságkötés engedélyezésének szabályairól és díjairól szóló 

14/2016. (VI.24.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7.) A középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 21/2023.(VI.30.) 

önkormányzati rendelet módosítása (száma: 56/2024.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja, 

hogy a rendelet-tervezet 3. §-a az alábbiak szerint módosuljon:  

„c) aki középfokú tanulmányai befejezésének évében felsőoktatási intézményben 

tanulmányait megkezdte, és 

d) aki legalább 4,20-es átlagú érettségi bizonyítványt vagy szakmai vizsga bizonyítványt 

szerzett.„ 

Azt javasoljuk, hogy a 4,4-ről vigyük le 4,2-re a tanulmányi átlag szintjét. A Bizottság a fenti 

módosítással 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 nem 

szavazat mellett javasolja a Képviselő-testületnek elfogadásra, hogy a rendelet-tervezet 3. §-a 

az alábbiak szerint módosuljon: 

Az R. 6. § (1) bekezdés c)-d) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

(Laptopra pályázhat a felsőfokú oktatás megkezdésének I. félévében az a hallgató,) 

„c) aki középfokú tanulmányai befejezésének évében felsőoktatási intézményben 

tanulmányait megkezdte, és 

d) aki legalább 4,20-es átlagú érettségi bizonyítványt vagy szakmai vizsga bizonyítványt 

szerzett.„ 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezet a 

módosítással. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet a jegyző asszony által befogadott módosítással. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 4,4-ről 4,2-re módosításról nem kell szavaznunk, mert 

az előterjesztő, jegyző asszony befogadta. A mai nap kiküldött módosított rendelet-tervezet így 

készült el. Kérdés? Nem volt.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nincs előttem a Humán Bizottság emlékeztetője, de az a 

lényeg, hogy nem a tanulmányi átlag, hanem az érettségi bizonyítvány átlagát vettük vissza 4,2-

re. Nem ugyanaz.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt a mondatot én tettem hozzá, de akkor pontatlanul fogalmaztam.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kifejezetten a leérettségizett, felsőfokú intézménybe felvett 

hallgatóknak a természetbeni juttatásáról, a laptopról van szó. Itt javasolta mindhárom 

bizottság, hogy az érettségi bizonyítvány átlagát vegyük vissza 4,2-re. Ahhoz, hogy bejusson 

az egyetemre, azért már tett valamit. Ha az érettségi bizonyítványa nem lett annyira szép, attól 

még kapja meg a laptopot.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Aki elfogadja a módosított rendelet-tervezetet, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2024.(IV.29.) RENDELETE: 

 

a középfokú oktatásban résztvevők tanulmányi ösztöndíjáról szóló 

21/2023.(VI.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

8.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 50/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet tervezetet. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, vélemény? Nem volt.  
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Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

102/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

286/2023.(XII.14.), 20/2024.(I.18.), 71/2024.(II.22.), 74/2024.(III.28.), 

75/2024.(III.28.), 82/2024.(III.28.), 87/2024.(III.28.), 89/2024.(III.28.). 

 

 

9.) Pétfürdő, Liszt F. u. 7. 3/14. szám alatti önkormányzati lakás felújítása  

(száma: 58/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jegyző asszony elmondanád? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Liszt Ferenc utca 7. szám alatti lakást fel kell újítani, mert 

nagyon rossz állapotban van. A költségvetésben kisebb összeget határozott meg a Képviselő-

testület. Kiírtuk a pályázatot a lakás felújítására, melyre öt darab pályázat érkezett be. A 

legolcsóbb ajánlat is 2.104 ezer forinttal drágább, mint, ami a költségvetésben rendelkezésre 

áll. Plusz még a konyhabútor jön ehhez 200 ezer forint értékben. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vélemény, hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

103/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, 

hogy a Pétfürdő, Liszt F. u. 7. 3/14. szám alatti önkormányzati lakás 

felújításával a Milán-Ép Kft.-t (Pétfürdő, Bocskai utca 36.) bízza meg. 

 

A kivitelezés fedezete a 2024. évi költségvetés erre a célra előirányzott 

összege, valamint 2.104.000.- Ft a 2024. évi költségvetés általános 

tartaléka terhére. 

 

A Képviselő-testület  

a) a konyhabútor beszerzésére 200.000.- Ft-ot biztosít a 2024. évi 

költségvetés általános tartaléka terhére, 

b) felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a konyhabútor beszerzésére, 

valamint 

c) a fentieket a költségvetés soron következő módosításánál vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: a) kivitelezői szerződés megkötésére: 2024. május 10. 

                  b) konyhabútor megrendelésére: 2024. május 8.  

                  c) költségvetés módosítására: 2024. június havi ülés 

Felelős: minden pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Beszámoló a 2024. I. negyedévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 57/2024.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdés, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

104/2024.(IV.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2024. I. 

negyedévi szociális ellátásokról szóló – beszámolót e l f o g a d j a. 

 



17 

 

 

Tájékoztatók:  

 

 

1.) Tájékoztató a 2024. évi beruházásokról (száma: 55/2024.) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hozzászólás, kérdés? Nem volt.  

 

 

2.) Tájékoztató a 2024. évi támogatási kérelmek elbírálásáról (száma: 53/2024.) 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hozzászólás, kérdés? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

a) Képviselői jelzések 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elsétáltam a tó mellett. Örömmel láttam, hogy a szaletli 

mellett elkészült a hatszögű asztaltető. Itt szeretném megkérni a kedves kirándulókat, sétálókat, 

sportolókat, lakosságot és leginkább a fiatalokat, hogy vigyázzunk rá. Ki lett javítva, szép lett 

és nem ingyen volt. Azt a pénzt akármi másra el lehetne költeni, minthogy a rongálásokat 

próbáljuk helyrehozni. Azt kérem, hogy ne az asztaltetőn rakjunk tüzet és ne ott főzzünk, mint 

ahogy az előző asztaltető annak lett az áldozata.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az Ifjúsági híd fel lett újítva, le lett festve, a rozsdásodások 

ki lettek csiszolva, illetve meg lettek hegesztve bizonyos elemek. Pont a közepénél, ahol az 

emberek le szoktak nézni a tóra, valamiért van egy elég éles 8-10 centis rész, és ha lehetne a 

vállalkozót megkérni, hogy azt hegessze vissza, mert éles. Szétnyílt és éles a pereme. Több 

helyen láttam, hogy nem lett rendesen megcsinálva a visszacsiszolása és átüt a rozsda. 

Javíttassuk ki, ha még jótállásos.  

Már az előző testületi ülésen is jeleztem, hogy az Akácfa utca alján, a Murva bányánál ahogy 

megyünk felfelé, ott egy utcatábla el van dőlve. Meg kellene csinálni, hogy egyenes legyen.  

A múlt héten megsérült az egyik buszmegálló és kitört az üveg. Az kiderült, hogy a buszsofőr 

véletlenül nekiment, hozzáért a tükre, az megnyomta és elpattant a nyomás következtében. 

Mikor lesz pótolva, mit lehet tudni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megkeresett minket a Volán. Az ő felelősségbiztosításukra 

fogják megcsinálni. Felvette velünk a kapcsolatot, hogy nálunk ki a biztosító. Jelen pillanatban 

nem tudom megmondani, hogy ez úgy lesz-e, hogy mi rendeljük meg és a számlát oda nyújtjuk 

be, vagy fordítva. Folyamatban van az ügy. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nagyon sok a településen az elhalt fa. Körbe kellene járni és 

ezeket el kellene távolítani, mert veszélyes némelyik.  



18 

 

Van egy társaság, aki valószínűleg Pétfürdőn azzal szórakozik, hogy a táblákat lefújják fekete 

festékkel. Az alsó iskola bal oldalán is le van fújva a tábla. Át kellene nézni ezeket a táblákat 

is.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Milyen tábla? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Közlekedési tábla. Nem vagyok benne biztos, de ahogy 

néztem az anyagot, ezek alkoholos dologgal letörölhetőek lennének. Sokkal drágább egy 

táblacsere, mint egy tisztítás.  

Szintén jelezve lett az előző testületi ülésen, hogy a Szent István parkban a buszmegállóban, 

ami Pétről megy Várpalotára, elvitték a buszmegálló táblát, és vissza lett rakva, de meg van 

csavarva, azt ki kellene cserélni. Látom, hogy a gyerekek szeretnek belecsimpaszkodni. Nem 

stabilan áll, magukra ránthatják.   

A Sparnál van egy lejáró, ahol van korlátos rokkantrész, illetve lépcsős rész, az út végén a kövek 

hiányoznak, meg van törve, többen elesnek benne idős emberek. Ezt is ki kellene javítani.  

 

Béni Norbert képviselő: Településfejlesztési Bizottság ülésén Tránszki László jelezte, hogy 

gallyazás lesz a településen több helyen is. Volt korábban egy lakossági bejelentés a Berhidai 

úton is, van egy kiszáradt fa. Kérem, hogy figyeljenek oda. Tránszki úr azt ígérte, hogy ki lesz 

írva, hogy mikor megy a gallyazó, mivel alatta parkoló autók szoktak lenni.  

Volt még egy a közösségi oldalon, a veszélyes aknafedő a Sugár út és a Tó között. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Bejelentettem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretném kérni jegyző asszonyt, hogy pár mondatban tájékoztasd 

a pétieket, hogy Pétfürdő és Várpalota között a kábel lefektetés meddig tart, ki csinálja, miért.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Annyit tudok róla, amit a Településfejlesztési Bizottság 

ülésén a Tránszki kolléga elmondott. Ez az EON saját beruházása. Minden engedélyük megvan. 

Tőlünk is az útfelvágásra az engedély megvan. Kábelcserét csinálnak. Nem tudom 

megmondani, hogy mikor lesz vége, mert meg kellett volna nézni az anyagokban.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A komposztálóig vezetik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Meg még a Cseri utcába is bemegy.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Hol lesz felvágva az út? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Aláfúrnak szerintem, nem vágnak.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ne vágják át.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Most már végig ki van ásva, úgyhogy gondolom 

hamarosan be is temetik.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ma húzták a kábeleket délután.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Egyéb? Nem volt további észrevétel. 
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17.00 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester megköszönte a részvételt és bezárta a 

nyilvános testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Miskolczi Ferenc  sk.                 Szabóné Czifra Melinda sk. 

                alpolgármester                                               jegyző 


